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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 17. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 4. srpnja (utorak) 2019. godine, s početkom u 18.05 sati, u gradskoj vijećnici u Korčuli.  

Sjednici je predsjedao Marko Skokandić – predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, v.d. pročelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 

samoupravu.  

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Andrija Fabris – gradonačelnik, Ivan Šale – zamjenik gradonačelnika, Ivan Blitvić, v.d. 

pročelnika UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalnog gospodarstvo i promet (dio 

sjednice), Bernarda Tomić, v.d. pročelnica UO za proračun i financije (dio sjednice), Mirjana Burica Žuvela, 

v.d. pročelnica UO za upravljanje Gradskom imovinom, gospodarstvo i turizam (dio sjednice), i Srđan Mrše, 

v.d. pročelnika UO za opće poslove i mjesnu samoupravu. 

Prije utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća pročitao je Izvješće Mandatnog odbora o mirovanja mandata 

vijećnici Ivoni Kapor i početku vijećničkog mandata zamjeniku Antunu Borovini (sjednički materijal). 

Nakon primanja na znanje Izvješća Mandatnog odbora, vijećnik Antun Borovina položio je svečanu prisegu, 

nakon čega se je pristupilo utvrđivanju kvoruma. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 13 vijećnika. Od početka nisu nazočili vijećnici Vinka Lozica i Tino 

Andrijić. 

 

AKTUALNI SAT 

Mirjana Blitvić navodi da je Čara dok su još prije djelovale mjesne zajednice imala stalno uposlenog čistača, 

pripajanjem Gradu Korčuli to radno mjesto se ukinulo i poslovi su prešli u nadležnost Hobera. Neko vrijeme 

problem čistača se rješavao kroz javne radove ali isključivo to rade djelatnici Hobera koji zbog obima 

poslova ne mogu ma koliko se trudili udovoljavati našim potrebama. Kako se Čara katastarski proteže na 

veliko području i sve više se širi stambena i komunalna infrastruktura a time i stanovništvo. Pokazalo se da 

sadašnji način čišćenja Čare ne zadovoljava potrebe mjesta i smatra da su potrebe za stalnim djelatnikom 

opravdane. Molila bi gradonačelnika da objasni da li se mogu nadati stalnom zaposleniku koji bi stalno tu 

djelovao ili ćemo nastaviti i dalje ovako. 

Gradonačelnik u odgovoru navodi da je unatrag nekoliko mjeseci dobio pritužbe djela građana na dio čistoće 

ne samo u mjestu Čari nego i na drugim područjima, odnosno mjestima na području Grada Korčule, ali kao 

što smo vidjeli na društvenim mrežama, većinom su se te primjedbe odnosile na ponašanje,  odnosno bolje bi 

bilo reći neponašanje jer ono ne možemo nazvati normalnim ponašanjem kako se dio naših sugrađana ponaša 

prema javnoj čistoći odnosno prema nekakvom javnom redu kojega imamo u Gradu Korčuli. Normalno je 

da, prvenstveno misli na odlaganje svakojakog otpada, ne samo mjestima pored kontejnera nego i ostavljanje 

otpada na raznim mjestima što bi se reklo „divljim odlagalištima“, i onda je jednostavno da ovakav broj 

djelatnika KTD-a Hober ne može u ovom segmentu postići rezultat koji bi svih nas zadovoljio. Hvala 

vijećnici na pitanju još jedanput, i u suradnji s direktorom KTD-a Hoebr i djelatnicima KTD-a ćemo naći 

mogućnost kako da javna čistoća odnosno kvaliteta života koju imamo u tom segmentu ostane na razini koju 

smo do sada imali. Iskoristit će još jednom ovu priliku da apelira na sve naše sugrađane da onaj krupni otpad 

koji završava uz kontejnere, da se ne moraju mučiti i stavljati ga u svoje automobile već da jednostavno 

nazovu broj KTD-a Hober, da će djelatnici KTD-a Hober doći pokupiti taj krupni otpad na njihovom 

kućnom pragu. 

Stojan Marelić pita gradonačelnika da li su dvije parcele koje su prodane u Zavalatici javnim natječajem, da 

li su uplaćene, koliki je omjer iznosa Mjesni odbor - Grad i zašto uknjižba još nije napravljena. 

Gradonačelnik potvrđuje da su dvije parcele, koje su odlukom Gradskog vijeća dane na prodaju, su prodane, 

odnosno su kupljenje, a nije napravljena uknjižba zato što je... investitori (kupac) nisu hrvatski državljani 

onda je trebala duža procedura da njihov odvjetnik to riješi, da skupi sve potrebne potvrde i odradi uknjižbu 

novih vlasnika. Što se tiče same podjele sredstava, misli da je to stvar na Čari da o tome odluči ali misli s 

obzirom na investicije koje smo imali u Čari, pogotovo ove zadnje tri-četiri godine, da je to debelo na strani 

sredstva iz proračuna a da su ova sredstva iskorištena za neke druge stvari. 

Stojan Mareliuć navodi da se pojasnimo, Čara nije dobila ništa..to je o.k. ali on je sjednici kada su te parcele 

išle na prodaju, rekao da bi trebalo riješiti prostorni plan tamo jer nije usklađeno u kastrom, katastar i 

prostorni plan nisu usklađeni, tad mu je i on i kolegica Mirjana Blitvić rekli da su sve to gluposti da to ne 

treba, a sad je to jedan od razloga...državljanin je građanin RH jer on kada je došao na uknjižbu imao je već 

valjanu domovnicu jer je ona bila jedini problem. 
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Gradonačelnik navodi da ne zna odakle su te informacije ali te informacije nisu točne pa bi molimo da ako 

vijećnik hoće može dobiti odgovor i pisanim putem, što se tiče ove uknjižbe, ali što se tiče ovog zadnjeg što 

je vijećnik rekao ne odgovara činjeničnom stanju, a prostorni plan uopće nema veze uopće sa ovim, a ima 

veze, dio tih parcela koje smo odradili sa ovlaštenim geodetskim uredom, a to je da su parcele koje upisane u 

zemljišnim knjigama i parcele u stvarnosti nisu bile usklađene stvarnosti, nisu bile usklađene površinama, i 

to smo riješili, dakle to je nešto što nema veze sa prostornim planom. 

Tajana Grbin pita gradonačelnika što je napravi da omogući „redovnim“ građanima grada i okolice da mogu 

normalno živjeti u ovom ljetnom periodu. Pitanje je vezano za mnoge pritužbe ljudi. Šetalište Tina Ujevića, 

gdje je bilo rečeno da će se do 15. lipnja, barem upristojiti da se može normalno prolaziti. Svjesno smo da to 

nije napravljeno odnosno da je postavljen nekakav asfalt od kuće Skokandić do kuće Pera Lozice, sve ostalo 

je pod bagerima i rupama, Svakodnevno gosti odlaze iz hotela a onim kućama tamo, ljudima koji ovise od 

toga što će preko ljeta zaraditi da ne govorimo. Druga stvar koja je na malo daljoj lokacija, ali je povezano sa 

ovim pitanjem, to je život u gradu. Usporedbe radi, Dubrovnik koji ima daleko više gostiju, daleko više 

ugostiteljskih objekata, donio je uredbu da se zabranjuje vanjski zvučnici. U gardu je nemoguće živjeti, a 

prije svega misli na ljude koji sutradan moraju ići na svoj redoviti posao bez mogućnosti da odspavaju kako 

treba, upravo zbog preglasne muzike. U našem pravilniku o komunalnom redu, koliko se sjeća...bilo je 

govora o ograničavanju decibela. Međutim, apsolutno se ništa ne događa, a htjela bi postaviti pitanje, kad 

dođete u Dom zdravlja, kod liječnika, koji cijelu noć nije spavao, da li može biti miran. Pa još jednom pita 

gradonačelnika što je napravio da omogući našim građanima normalan život, normalan rad, i sve ono uz, 

normalno je da smo svi na neki način vezani za turizam, ali mnogima o tome ovisi život. 

Od 18.20 sjednici je nazočio vijećnik Tino Andrijić, čim je kvorum činilo 14 vijećnika. 

Gradonačelnik navodi da kao što je vijećnica navela, u sada najvećem gradilištu u gradu Korčuli, a to je 

Šetalište Tina Ujevića, istina je da je do 15. 6. postavljen samo dio asfalta, od kuće Skokandić pa do 

spomenika palim borcima u I. svjetskom ratu. Danas je počelo postavljanje tamponskog sloja i očekujemo do 

subote da će po cijeloj dužini biti postavljen asfaltni sloj, a radovi manjeg intenziteta, znači postavljanje 

rubnika i kocki će se nastaviti i dalje, a ovaj dio koji smo već imali obećanje od izvođača da će biti riješen do 

15.6. bit će riješen do subote. Svjestan je da u ovako velikom zahvatu kojeg smo imali, koji je u sebi 

sadržavao dosta problematičnih točaka, a sve u želji da standard instalacija i svega onog što se tamo 

postavlja, budu što bolje, je uzrokovao i kašnjenje u radovima, dijelom zbog takvih problema a djelom i zbog 

problema samog izvođača, odnosno podizvođača. Grad Korčula je poduzeo sve da se u što kraćem roku ovi 

radovi dovrše, u svako tjednom i svako dnevnom kontaktu smo došli do toga, da će do kraja ovog tjedna biti 

asfalt po cijeloj dužini postavljen. Što se tiče jačine buke, odnosno iz buke iz zvučnika, koliko zna, ništa se 

nije promijenilo u našoj odluci, i glazba se može u kafićima, odnosno na otvoreno puštati do 12.00 sati 

(24.00), u iznimnim slučajevima priredbama, odnosno onih priredaba koje je Gradsko vijeće donijelo, se 

može produžiti i rad ugostiteljskim objektima samim time i puštanje glazbe na otvorenom. Može sada bar 

reći da onakva situacija koja je bila prije 3-4 godine, da sad, bar on nije imao pritužbe u ovoj turističkoj 

sezoni. U svakom slučaju se slaže s vijećnicom da je normalno da svi stanovnici grada Korčule imaju 

mogućnost mirnog sna, odnosno da se odmore i preko noći i normalno ujutro idu na posao. Odluka Gradskog 

vijeća, odluka Grada, je da se do 12.00 sati (24.00) muzika može puštati, dalje kontrolu toga ne obavljaju 

komunalni redari nego MUP, odnosno policija.   Do ovog pitanja nije imao ni jednu pritužbu na buku, osim 

da je jednom prilikom bila pritužba, i to ne na Grad nego na društvenim mrežama, objekta nazvanog 

„Jungla“, kako se već zove, da se je jedno jutro, do 6 sati čula glazba, ali to je takav objekt van odluka 

Grada, i nažalost jedan objekt koji je ovako uvijek bio problematičan, ali misli da je bolje da se nalazi na 

takvoj lokaciji nego onaj objekt kojeg smo prije imali u centru grada. 

Tajana Grbin se zahvaljuje na objašnjenju i nada se da ljudi koji su od nje tražili da postavi pitanje to slušaju, 

svejedno bi htjela nešto pitati, a odnosi se na to da je rečeno da će se nastaviti radovi na postavljanje rubnika 

u Hoberu, odnosno Šetalište Tina Ujevića, da li to znači da će i dalje biti kopanja, glasnih radova, jer je to 

najveći problem tamo, pored toga što je teško odnosno nemoguće proći, ali je činjenica da ni tamo normalno 

ne mogu živjeti niti gosti koji dođu zbog toga da bi se odmorili, da li je moguće, ako je to postavljanje 

nužno, da se malo odgodi nego se nastavi, i dalje tamo je rovokopač i dalje se buža nemilice a ne da se 

smanjuju radovi. Druga stvar je, ovo što je gradonačelnik rekao za muziku u gradu, većina objekata ima 

dozvola rada do dva, koje taj da ih može kontrolirati da u pola noći zatvore vanjsku glazbu...Smatra da se 

gradonačelnik treba postaviti da to netko kontrolira i to na način da se automatski gasi i miče. 

Gradonačelnik navodi da, vezano za zadnje pitanje, ono što on, kao gradonačelnik može napraviti, to je da 

na, a to smo imali slučaj, da na pritužbe građana, i ako dođe do nereagiranja od strane policije, da se tom 

objektu, a svi objekti u Gradu Korčuli, bar metar javne površine, da se ta javna površina ukine, i to nije 

nikakav problem. Ali govori, da njemu, kao gradonačelniku, gradskim službama, da ove godine nismo dobili 
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ni jednu pritužbu, tj. došla je jučer jedna. To je ono što mi možemo napraviti, da li on može svojim 

autoritetom može napraviti da policija djeluje, može, ali mora prvo imati saznanje da se to dogodilo. Što se 

tiče radova, vidjelo se da najveći problem u Tina Ujevića bio što smo u isto vrijeme kopali dva velika rova, 

jedan ogroman rov, za fekalnu i oborinsku odvodnju, i jedan malo manji, koji služi za vodovodne instalacije 

i kabel za javnu rasvjetu. S obzirom na uskoču ceste, na obim iskopa, nije jednostavno bilo moguće odnijeti 

sav materijal na vrijeme, i ostat će sada nakon što se odradi postavljanje asfaltnog sloja, a veći dio tog 

materijala je odnesen, odnijet će se i taj materijal, i ovi radovi koji se tiču na postavljanje rubnjaka neće bit 

tog intenziteta buke a u svakom slučaju ćemo tražiti od izvođača radova da ti radovi traju od 9 do 2 sata, 

odnosno d se od 2 do 5 ne radi, i da se poštuje jedan uzus što manjeg ometanja kvalitete života stanara u ulici 

Tina Ujevića. 

Tajana Grbin koristeći ovu priliku, nakon ovog objašnjena gradonačelnika, poziva sve one koji na razno 

raznim kantunima potežu njih vijećnike, „pitaje, recite“, da iskoriste mogućnost i da pismenim putem napišu 

sve ono što inače govore među sobom, pa kada bude više takvih pritužbi onda će se neke stvari malo 

drugačije rješavati. 

Antun Borovina pita gradonačelnika da li je u planu i ako nije da li se može planirati što prije pješačka staza i 

rasvjeta od groblja do Doma zdravlja, što je dobro da se i taj dio poveže s gradom. 

Gradonačelnik navodi da se ova tema bila već na nekoliko Gradskih vijeća, ali je ona i sada aktualna zbog 

toga jer je u tijeku raspisivanje natječaja od strane od Hrvatskih cesta, s obzirom da se ta dionica nalazi na 

DC 118, i upravo ta dionica će biti predmet te javne nabave, a to je od skretanja za Dom zdravlja do 

skretanja za Račišće, na Lokvi, gdje će biti postavljen na desnoj strani nogostup, gdje će biti stavljena cijela 

infrastruktura za javnu rasvjetu, to je nešto što će raditi Hrvatske ceste. Paralelno sa time se radi i onaj dio 

koji je malo zahtjevniji, od skretanje za Soline, gdje smo došli sa nogostupom i javnom rasvjetom, do 

skretanja za Dom zdravlja, gdje bi se trebalo urediti skretanje sa DC 118 za Lumbardu i jedan malo veći 

rotor kraj Doma zdravlja. Pošto je to zahtjevniji zahvat, Hrvatske ceste u suradnji s  Gradom Korčula moraju 

ishoditi dozvolu za građenje, a Grad Korčula u suradnji s Hrvatskim cestama treba riješiti imovinske odnose. 

Isto tako, planiramo s Županijskim cestama riješiti onaj dio koji je još ostao neriješen, a to jer nogostup od 

rotora do kuće Jukić. Misli da će se do sljedeće sezone imati to riješeno. 

Ante Tvrdeić navodi da je gradonačelnik prije dvije godine pokrenuo u suradnji s HEP-om rješavanje 

projekta elektrifikacije uvala na južnoj strani otoka, za području od Zavalatice preko Pupnatske luke pa sve 

do Rasohatice, tada su mjesni odbori trebali dostaviti popise potencijalnih korisnika priključaka na 

niskonaponsku mrežu a sve u cilju da se zapravo vidi opravdanost samog projekta. Može reći da za područje 

Pupnata,  na popisu je više do 50 potencijalnih korisnika, tako da je Ripna 12, Pupnatska luka 27, Bačva 14, 

itd., pa pita gradonačelnika da li može reći gdje smo s ovim projektom elektrifikacije  naših uvala došli i što 

jer zapravo s tim projektom. 

Gradonačelnik u odgovoru potvrđuje da je istina u momentu kada smo krenuli napokon u rješavanje jednog 

gorućeg pitanja koje je bio na području mjesta Čare, a to su mjesta Mala i Velika Rasoha i Babina, dva 

mjesta koja nisu imali električne energije, znači u suradnji sa drugim JLS na otoku Korčuli se tražilo od 

HEP-a da se krene u elektrifikaciju i tog dijela Grada Korčule, i iskoristili smo priliku da napomenom 

ljudima iz HEP-a da i ovaj dio, južna strana našeg Grada, od Zavlatice pa sve prema granici Opčine 

Lumbarda, da vidimo što i kako se može napraviti. Istina je, mjesni odbori su imali zadatak da naprave popis 

potencijalnih korisnika, a znamo i sami, da osim ovih vala koje je vijećnik nabrojio, druge vale su, odnosno 

potencijalni korisnici su dosta raštrkani i nije lako na tako velikoj udaljenosti krenuti sa elektrifikacijom ali 

ovaj drugi dio koji se tiče trafostanica u Babini i Maloj i Velikoj Rasohi bi trebali do kraja godine imati 

građevinsku dozvolu i onda bi se krenulo sa realizacijom tih projekata. Radimo na tome da se ovaj dio 

projekta kojeg smo zamisli na južnoj strani, defora, da se i on pokrene, i u suradnji s HEP-om nada se da će 

se i to što prije napraviti. Kao napomena, navodi da je danas je potpisao za trafostanicu u Zavalatici, za jednu 

novu TS koja će bar na toj strani poboljšati kvalitetu, odnosno opskrbu električnom energijom, a onda se 

nadamo da ćemo krenuti prema istoku. 

Marija Šegedin navodi da smo s obzirom da smo na 12. sjenci GV donijeli jedan važan dokument, Strategiju 

razvoja turizma Grada Korčule, i njemu smo istakli kao misiju Grada Korčule, posebno istaknuta, znači 

turizam je iznimno važan faktor socijalno-ekonomskog razvoja Korčule i njezine gospodarske i populacijske 

opstojnosti. Danas čujemo u medijima, kako je podbacila sezona, i svi mi koji se bavimo turizmom ako 

pitamo i malo privatnike, vidjet će se kako je predsezona loša a pitanje kako će se do kraja odraziti ova 

sezona i što će biti. To ne utječe samo na otok, to utječe i na samu cijelu Hrvatsku, kad se zna se koliko ljudi 

od toga živi. Ono što nju interesira, iz te Strategije, Grad Korčula je uzeo na sebe  obavezu da će ispuniti 

negdje oko 38 projekata, znači implementacija projekata  iz Strategije, pa je zanima da joj gradonačelnik 
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odgovori što je to Grad Korčula, o tada napravio, znači do danas, i nada se da ćemo ovo ozbiljno shvatiti, da 

će na ova godina biti upozorenje a da ćemo dogodine dočekati spremnije turističku sezonu. 

Gradonačelnik se zahvaljuje na pitanju, a ističe da bi volio, ga gradski vijećnici svoja pitanja i svoj rada ne 

bazira na dnevnom tisku i društvenim mrežama, jer je njima, kao gradskim vijećnicima dostupni i svi 

dokumenti i točni podaci TZ Grada Korčule i da po tim podacima se vidi da mi u ovih 6 mjeseci imamo 

brojke koje nisu tako katastrofične kako vijećnica govori, i da je broj dolazaka, odnosno noćenja 2% u plusu, 

a broj noćenju u 3% u minusu, i to su brojke naše TZ, Turističkog vijeća, i to su brojke, koje on, kao 

gradonačelnik, može baratati, jer su one jedine relevantne. Što se tiče pripreme Grada Korčule, odnosno 

pripreme TZ, za ovu sezonu misli da je odrađeno sve kako treba i da ove brojke, odnosno ovi podaci govore 

dovoljno o tome u prilog. Imamo nešto, što smo na Turističkom vijeću raspravljali, jednu slabiju popunjenost 

u okolnim mjestima, odnosno u onim kapacitetima koji su van grada i jedan volumen koji nije na razini 

onoga što smo imali u prošloj godini, ali kada znamo da je prošla godina najbolja godina od kada se broju 

turistički rezultati, onda nije se za čuditi da ova godina bude malo slabija, a kada znamo da su naši 

konkurenti koji su prošle godine bili još uvijek u ekonomskoj i sigurnosnom problemi, da su svojim cijenama 

postali nama velika konkurencija, ali ono što veseli, što su opet podaci TZ, da ona eminentna tržišta koja smo 

naveli u našoj Strategije razvoja turizma su se u potpunosti pokazala točnima, i po prvi puta od kada se vodi 

evidencija dolazaka, po prvi puta turisti iz UK i SAD čine većinu naših gostiju, i kada znamo da je to tržište 

koje smo baš  u Strategiji tagirali kao naše eminentno tržište, onda znači da smo sa svojom Strategijom i sa 

svojom promocijom našeg grada i naše destinacije, ne samo našeg Grada već otoka Korčule, da smo 

napravili pravi potez. Normalno, slaže se vijećnicom, da nas očekuje puno posla za implementaciju za ovako 

jednog važnog dokumenta, ovaj dokument je rađen od stručnih osoba, sa puno truda turističkih djelatnika i 

svih dionika korčulanskog turizma. I  ono što je rekao na Vijeću, kada smo ga donosili, to nije mrtvo slovo, 

to je živi materijal koji se može mijenjati, koji se može provoditi, ali će ovisiti o svima nama, ne samo o 

Gradu, Gradskoj upravi i TZ, već i o svim dionicima korčulanskog turizma da svi ti rezultati, odnosno ciljevi 

koje smo postavi u toj Strategiji, da se oni što i prije ispune. Zna što tamo piše, izravno je sudjelovao u izradi 

tog dokumenta, i misli da se ono što se reče na „dobrom putu“, ima problema koje smo svjesni, a jedan od 

većih problema je što smo za dio turista koje bi nam povećali volumen, postali skupa destinacija, ne samo u 

gastronomiji, nego čak i u onom segmentu van hotelskog smještaja, odnosno privatnog smještaja gdje su 

cijene tih naših smještajnih kapaciteta dosta visoke, a s obzirom na konkurenciju, ne samo van Hrvatske već 

u samoj Hrvatskoj, a što se vidi po onom segmentiraju dolazaka gostiju po zemlji iz koje dolaze. Dakle, za 

one zemlje koje „bogatije“ mi smo destinacija koja nudi dobar i aktivan odmor i nismo preskupi međutim za 

one neka druga tržišta koja gledaju nekakvu drugu ponudu, za sada smo se u ovoj godini pokazali možda 

preskupi. Ponavlja, sve brojke koje imamo, ne samo iz TZ nego iz ŽLU Korčula i ACI marine govore da 

smo ove godine u plusu i u tom segmentu. 

Marija Šegedin se zahvaljuje na odgovoru, istaknuvši da nije u pitanju samo mediji, jer je ona rekla samo da 

je danas izašlo u medijima, ali razgovarajući s građanima, naravno njihove pritužbe na samu sezonu i kako 

smo je dočekali i na sve ono što se isdogađalo u gradu, od građevinskih radova do ostalih problema, i da sada 

ne govorimo o javnim površinama i njihovom održavanju, itd., ono što bi molila jer joj nije odgovoreno na 

pitanje da točno navede što je realizirano od 38 projekata, osim promocije Grada Korčule, da joj se pismeno 

odgovori, jer ne misli da se puno od ovoga Grad puno napravio, a stvarno se nada da će se ova turistička 

sezona u ovom drugom dijelu pokazati puno bolja... 

Ivan Lipanović pita gradonačelnika, da je došla informacija, priča se po gradu, a ne zna koliko u tome ima 

istine, zato i postavlja to pitanje, da će katamaran, od zime voziti čitavu godinu s pristajanjem u Prigradici, 

da li je istina ili nije, s obzirom da znamo da donja strana otoka, odnosno Blato i Vela Luka, imaju 

svakodnevno ujutro imaju dva polaska, jedna je brod a drugi katamaran, a da mi imamo samo ovu jednu 

liniju preko zime da je skučen, u smislu trajanja plovidbe, jer ipak velika većina ljudi ide dalje od Splita i 

svako kašnjenje im smeta. 

Gradonačelnik navodi da je njemu ovo prvi glas o tome, da će brzobrodska linija koja vozi na liniji Korčula-

Hvar-Split, da će cijelu godinu pristajati u Prigradici. Misli da je procedura za to dosta  komplicirana i bez 

Grada Korčule jednostavno se tako nešto se ne može dogoditi. Da li je netko postavio takav zahtjev ne zna, a 

s obzirom na radove  koji su se planirali u luci Prigradica, misli da neće čak biti ni moguće ovu zimu tamo 

napraviti, ali ostavit će mogućnost da je netko možda i postavio taj zahtjev. Ali pošto je to državna linija, 

procedura da se izmjeni linija je dosta zahtjevna i misli da ekonomske opravdanosti za tako nešto nema. 

Ivan Lipanović se zahvaljuje na odgovoru i naglašava da će mu biti drago ako se ostvare riječi 

gradonačelnika da od toga neće biti ništa. 
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Darko Tarle pita gradonačelnika da li se razmišlja, s obzirom da vidimo povećanje prometa kroz grad, da se 

napokon zaustavi promet kroz grad, tj. da bude zabranjen promet, kako bi naše rive mogle disati i kako bi to 

moglo biti vjerojatno ugodnije, prvo nama, a onda i turistima. 

Gradonačelnik navodi da smo svi svjesni da  grad Korčula pogotovo ovaj uži dio grada, ima samo jednu 

traku koja vodi u sam centar. Tu smo možda čak i u goroj situaciji nego što je Dubrovnik  nemamo toliki 

broj automobila ali s obzirom na našu veličinu misli da imamo skoro pa isti problem. Imamo jednu traku 

ulaza i dvije trake izlaza iz grada. Zna se da je grad Korčula, do par godina bio luka na koju se ticala 

dužobalna linija, u kakvim smo tada problemima bili kao grad, odnosno kao luka, gdje se u momentu 

ukrcavalo odnosno iskrcavalo po 400 automobila. Da li je to dobro ili ne, misli da je za grad Korčulu za sada, 

dok se ne izgradi luka u Polačištu, dobro, i omogućilo nam je dodatni razvoj kvalitete života u gradu da nema 

dužobalne linije. Izgradnjom javne garaže sa trgovačkim centrom smo dobili skoro 400 mjesta sa 

parkiralištem Put sv. Luke i na groblju, a tu imamo i parkirališta na Novim putima, tako da bi, ako se ostvari,  

a misli da su sada preduvjeti za to sada vrlo izvjesni, da u suradnji s ACI-jem izgradimo jednu garažu na 

prostoru sadašnjeg autobusnog kolodvora, podzemnu garažu, koja b imala negdje do max. 200 mjesta, da  bi 

se onda ostvarili preduvjeti i da ove naše rive, jednu ili obje, oslobodimo tog pritiska automobila, pogotovo 

automobila u stajanju. Nije jednostavno, a ponavlja još jednom, kada gledamo onu studiju koja je bila 

izrađena, prometna studija grada Korčule, je naglašeno da je ulaz u ovaj uži dio grada da je samo jedna 

jedina traka, dakle izlaza imamo dva a ulaz je samo jedan, i to je na ovakav broj automobila koji žele doći u 

sam uži dio grada, dosta veliki izazov, a nada se da ćemo ga uspjeti riješiti sa ovom još jednom dodatnom 

garažom a onda i uređenje tih naših riva, ne samo tih riva, nego bi i zabrana prometa u užem dijelu grada  

bila moguća, a onda bi taj standard i kvaliteta javnog prostora došla do izražaja. Imali sda u nedjelju i 

Maškarani doček pola Nove godine, kada smo vidjeli, na samo malom onom dijelu ispred „Gradine“ i 

Spomeniku, kada nije bilo parkiranih automobila, koja je to drugačiji doživljaj tog prostora i kako se  

ugodnije, mi kao pješaci. tamo onda osjećamo. Nada se da, da će za nekakvu godinu-dvije-tri, imati 

mogućnosti da češće uživamo u blagodatima kojima nam uži dio grada, odnosno taj prostor, nama kao 

pješacima i našim gostima omogućava. 

Nika Silić Maroević u uvodu navodi vezano za nadolezeću školsku godinu, gdje nam dolazi nova generacija 

prvašića, koja nije mala, pa pita gradonačelnika da li je razgovarao s ravnateljem da li će biti opet mogućnost 

da se nastavi  ova jednosmjenska nastava,a ako nije da bi bilo dobro da se o tome porazgovara, njeno pitanje 

je dali možemo do sljedeće školske godine, za ta dva mjeseca, kad se već ovoliko radi, napraviti još jedno, 

osigurati onaj put od garaže Tommy do Osnovne škole, zaštitnom ogradom, koja nije veliki financijski 

izdatak, a puno bi značila za sigurnost đaka i drugih pješaka, da li se to može napraviti... 

Gradonačelnik navodi da smo svi svjesni, i nekoliko puta smo o tome razgovarali na ovom Gradskom vijeću, 

i onim rješenjima koja su bila nekada razmatrana, o onom parkiralištu gore iznad škole ispod vodovoda, 

međutim jednostavno zbog konfiguracije ceste koja je takva kakva je, zbog pune crte jednostavno nije 

moguće prometno riješiti da se može iz pravca prema gradu, da se prometno regulira, odnosno da se može 

normalno skrenuti na to parkiralište koje je tad bilo planirano. Što se tiče ograde, prije, misli da je prije 

nekoliko godina razgovarao da se stavi ograda od Tommya do Srednje škole, odnosno do Granića, gdje je 

ostala jedna rupa, ta je rupa ostala zbog stanara koji moraju preći ulicu i jednostavno zbog njih trebamo imati 

te rupe u ogradi. Da se vrati na samu okuku, odnosno sami dio od Tommya do Srednje škole, na samoj 

okuci,  traženo ej do samog Autotransa, da dolaze nekad u situaciju da će lupiti u ogradu.  Taj zavoj je 

nažalost, prometno problematičan, pogotovo za autobuse, a svjedoci smo kako to izgleda kada se dva 

autobusa susretnu na toj okuci ili na okuci kraj „Jukića“  ona je takva zbog konfiguracije terena i postavljanje 

ograde, misli da bi bio još jedna problem u tome. Slaže se s vijećnicom da je puno djece, da svi naši 

sugrađani u tom vremenu kada se djeca odvoze u školu...da svi paze...vidjet će još jednom da li je moguće 

postavljanje ograde na cijeloj toj dužini, a nije to nikakva financijski problem, čak misli da je i obveza ŽUC-

a s obzirom da je to sad županijska cesta, pa u suradnji, misli da ne bi bio nikakav problem da nađemo neko 

rješenje koji neće biti prepreka prometu a bit će sigurnosno rješenje za sve korisnike. Mora još jednom  reći 

da mu je žao što taj nogostup nije malo širi, na inzistiranje Osnovne i Srednje škole u to vrijeme, a vidio sam 

te dopise, rekli su da je to njihovo da oni žele da se tamo posadi, i da to bude lijepo, i sada kada je Grad 

prošle godine uložio ne mala sredstva, kada se stavilo navodnjavanje, kad su oni rekli da će održavati, onda 

je problem na Gradu jer Grad to ne održava a ne Srednja i Osnovna škola... ali Hober tu i tamo to očisti... 

Što se tiče ove godine prvašića, misli da je situacija približno slična koja je bila, i kako smo uspjeli odraditi 

prošle godine, možemo i ove, s time da je ove godine, od strane ravnatelja Osnovne škole sugerirano, 

odnosno zamoljeno da Grad  pomogne u tome da se omogući tri razreda 5. i tu radimo na tome jer tu dozvolu 

daje Ured državne uprave. Situacija je takva da imamo puno djece s psoebnim potrebama koji onda u tim, a 

znamo u OŠ smanjenje dimeniekj tih razreda, da onda sa jceom koja tarže aistnte, ne bi bio dovoljan konfor 
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našoj djeci u 5. razredima, pa je onda traženo od ravnatelja OŠ da se proba urgirati na Ured državne uprave 

da se to dozvoli, jest to zahtjeva malo veća sredstva, ali misli da nema tih sredstava koji mogu nadomjestiti 

da ta djeca, pogotovo djeca s posebnim potrebama odnosno koji traže veću pažnju pri naobrazbi da dobiju 

sve potrebno za svoje osnovnoškolsko školovanje. 

Nika Silić Maroević viza onog trotoara, navodi, da možemo mi ovako razgovarati „onako, ovako, ona 

ograda, ova ograda“..treba stvarno to proći, metar po metar, i naći kritične dionice, a trotoar se može proširit 

prema brdu...Treba to snimiti, treba to proći, ne može nam biti dovoljno dobar razlog, a ni ŽUC da autobus 

kada mota, mora ući u trotooar, misli da stvarno trebamo prekinuti tu praksu. To je tako, ovisi tko vozio, 

ovisi koji je autobus...ne možemo tako, bit će „dosadna“ sa ovim pitanjem.  

Mario Reić navodi da je grad Korčula imao u prošlosti gradsku plažu a sada je nema, a gradska plaža znači 

da mora imati svoje sadržaje, da mora imati tuš kabine da mora i imati prostor za presvlačenje i da je netko 

mora uređivati, i ovo što sada imamo, sa devastiranim stepenicama koje su u vrlo lošem stanju, ne može se 

zvati gradskom plažom, pa pita gradonačelnika imamo li gradsku plažu i hoćemo li je imati. 

Gradonačelnik navodi da je se ova tema vuče još kada je on bio vijećnik, a misli i kada je gđa Tajana bila u 

Gradskom vijeću i Gradskom poglavarstvu, i nažalost se ta tema i do dan danas nije riješila, a nije se riješila 

samo zbog jedne stvari jer se uvijek čekalo Hotelsko poduzeće Korčula, koje uvijek imalo nekakve planove, 

uvijek je nešto obećavalo po tom pitanju, a nekad bi nešto i napravili po tom pitanju, a evo došli smo do toga 

da dan danas ta plaža na „Banjama“ izgleda kako izgleda, uređivalo se okoliš, ali ovih dodatnih sadržaja koje 

bi tamo trebalo imati kako bi to bila prava plaža, nažalost nemamo. 

Što se tiče stepenica, isto tako je bilo obećavano od HTP-a da će oni napraviti snimak postojećeg stanja, 

projekt sanacije, zato što smo mislili da je taj dio, zbog slijeda imovinsko-pravnih donosa to HTP-a., 

međutim, kako se pokazalo da je to unutar pomorskog dobra, odnosno da nije njihovo. Grad Korčula je 

dobio projekt za sanaciju tih stepenica i te će se stepenice nakon ove sezone i napraviti. 

Misli da je krajnje vrijeme da vidimo koji su planovi HTP-a, da li su oni zainteresirani za tu gradsku plažu, i 

ako nisu, možda Grad u suradnji s Županijom da nekome koncesiju i da vidimo kako i što napraviti da ta 

gradska plaža bude ono što je uvijek i bila. 

Da ne ispadne sada da kudi HTP, odnosno da imamo nekakve loše odnose, nije to tako, jednostavno su se oni 

bavili nekakvim drugim stvarima a jedna od njih je i ona plaža koja je uređena u Port 9, odnosno što svim 

znamo kao Bon Repos, i toj je plaža koja ima sve te sadržaje, koja je možda jedan primjer kako bi to, možda 

čak i na jednoj većoj razini, trebalo izgledati ne samo na Banjama nego i na cijelom potezu od plivališta 

KPK-a pa do Punte od luke jer to je, misli, jedinstveno da  mi možemo u samom centru grada, sa najljepšim 

pogledom, imati uređene plaže za korištenje našim posjetiteljima i Korčulanima, i da je vrijeme da se to do 

sljedeće sezone i napravi. 

Ivan Lipanović navodi da smo na zadnjoj sjednici GV, bila je pritužba na nedostatak liječnika u Domu 

zdravlja, i koliki je to problem, ali imamo još jedna veći problem, nama se žalu umirovljenici, da imaju 

problem sa zubnom tehničarom, naime prije par godina na cijelom otoku je bilo 6 zubnih tehničara a sada ih 

je na cijelom otoku ostao samo jedan i to u Korčuli, koji ne može sve stići..zbog čega se umirovljenici žale 

da ne mogu doći na red a ako i dođu na red moraju dugo čekati, pa bi postavi pitanje gradonačelniku da li 

može nekako intervenirati ili da li je to u njegovoj nadležnosti il na bilo koje način da se poduzme nešto da 

se još nekog zaposli ili stipendira, jer i ovaj sadašnji tehničar, misli, da je skoro pred penzijom pa će i on 

otići pa ćemo ostati bez ikog. 

Gradonačelnik navodi da ovaj segment zdravstvene zaštite nije pod Gradom Korčulom, odnosno ne možemo 

direktno utjecati na stanje u našem Domu zdravlja, ali možemo indirektno, kao što je i na toj sjednici rekao, 

Grad Korčula planira, a to je ono što može, je davanje stipendija u suradnji s Domom zdravlja i Županijom, i 

ono  što će, misli, biti jedan od najvećih magneta, odnosno mogućnosti da ne samo naši mladi sugrađani koji 

studiraju, pogotovo na tim medicinskim fakultetima, i tim deficitarnim zanimanjima, to je ono što nas čeka 

na prvoj sjednici u 9. mjesecu, to je donošenje UPU-a „Ekonomija“, gdje ćemo onda dobiti prostorno-

planske uvjete da krenemo u izgradnju POS-vih stanova kojih će većina stanova biti upravo jedan magnet, 

odnosno mamac, za ovakva deficitarna zanimanja kako bi se mladi, ne samo Korčulani, nego iz cijele 

Hrvatske, odlučili da dođu u Korčuli živjeti i osnovati svoje obitelji, i svojim radom po ovom pitanju 

povećaju zdravstveni standard naših sugrađana. Što se tiče samog pitanja zubnog tehničara, razgovarao s g. 

Đžijanom nekoliko puta, imao je on nekakvih problema sa  Domom zdravlja, a najveći problem je što je on 

jedini tehničar sada, teško ćemo sada naći na tržištu naći nekog ko bi došao raditi u Korčuli, osim ovakvim 

nekakvim potezima, nuđenjem povoljnih stanova, povoljnih najamnina, pov0ljnog kreditiranje i tako,..iamo 

mogućnost preko Državne agencije za promet nekretnina da to odradimo, nakon što ovo GV na prvoj 

sjednici u 9.mjesecu, tj. do kraja godine donese UPU „Ekonomija“ da odmah krenemo sa pribavljanjem sve 

potrebne dokumentacije i što prije realiziramo taj jedan, po njemu dosta bitan i razvojni projekt. 
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Tajana Grbin  navodi da je na jednoj od sjednica prošle godine postavila je pitanje gradonačelniku pitanje 

vezano za proširenje groblja (Sv. Luka u Korčuli), i koliko se sjeća, rekao je da će se krenuti sa radovima 

ovog proljeće, a ništa se nije dogodilo, osim što je tamo posjećeno dosta stabala, pa pretpostavlja da je to 

nekakav uvod, ali sugrađani su jako zainteresirani, pa pita hoće li biti tog proširenja i kada. 

Gradonačelnik navodi da je zadnje proširenje bilo, misli 2016., i da je onaj broj koji je planiran za proširenje, 

već rasprodan,  i što se toga tiče interes je veliki. Sa pročelnicom g. Buricom-Žuvela i sa direktorom KTD-a 

Hober ćemo učinit sve da krenemo što prije sa potrebnim radovima jer je interes građana mora biti na prvom 

mjestu, a interes je tu, po saznanjima, da sve ono što je planirano je već i prodano, tj. zabilježeno, odnosno 

ljudi su pokazali interes za toliki broj grobnica. Nije samo u pitanju grad Korčula, iako je u gradu Korčuli, 

najveći broj zainteresiranih ljudi, radi se paralelno i na proširenju groblja u Žrnovu, u Čari, rješavanju nekih 

imovinsko-pravni odnosa, pogotovo u Korčuli i Račišću. Nada se da ćemo bar ovdje u Korčuli, krenuti čim 

prije, a uvijek je najlakše krenuti s tim radovima, pa makar se neko bunio, ljeti, kada  građevinska operativa 

slobodna...Da li ćemo uspjeti za ovu godinu, teško, ali ako bi tamo krajem 8. mjeseca raspisali natječaj, da 

onda napokon započnemo s tim radovima. 

.    

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je ispred Odbora zaključak Odbora da je  

sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim točkama dnevnog reda može 

raspravljati. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje predloženi dnevni red, koji je glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

2. Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2018. godinu 

3. Izvješće gradonačelnika o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   

    infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

4. Izvješće gradonačelnika o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne   

    infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

5. Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada   

    Korčule za 2019. godinu 

6. Prigovor Lea Bosnića „Bagatela“  na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim   

    zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu 

7. Konačni prijedlog odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u   

    vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu 

8. Konačni prijedlog odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u gradu   

    Korčula 

9. Prijedlog za dodjelu kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule MNK „Sv. Antun“ 

10. Prijedlog za dodjelu nagrade za životno djelo Grada Korčule gosp. Spasu Krajančiću 

11. Imenovanje Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda za područje Grada   

      Korčule 

12. Odobrenje Gradskom muzeju za dodatno zapošljavanje kustosa i muzejskog   

      tehničara 

13. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2018. godinu 

14. Izbor zamjenika predsjednice Odbora za proračun i financije 

15. Izbor člana Odbora za javna priznanja. 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

Rasprave nije bilo. 

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća usvojen je većinom glasova (13 „za“, 1 suzdržan). 

 

2. TOČKA – Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za   

                       2018. godinu 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je da je Odbor  

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 

Korčule za 2018. godinu te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 

2018. godinu podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 
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U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Ante Tvrdeić (ispred kluba HZ/HSS/HSP AS/HSLS) 

Tajana Grbin, v.d. pročelnica Bernarda Tomić te gradonačelnik. 

Repliku su imale vijećnice Marija Šegedin i Tajana Grbin, na izlaganje gradonačelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2018. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (9 „za“, 5 „protiv“). 

 

3. TOČKA –  Izvješće gradonačelnika o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja                 

                        komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje Izvješća podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, u ime gradonačelnika, kao podnositelja 

Izvješća. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Nika Silić Maroević i Tino Andrijić te gradonačelnik i 

v.d. pročelnika Ivan Blitvić. 

Repliku su imale vijećnice Nika Silić Maroević i Marija Šegedin, na izlaganje gradonačelnika.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog 

zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o gradonačelnika o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je većinom glasova (9 „za“, 5 „protiv“). 

 

4. TOČKA – Izvješće gradonačelnika o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja   

                       komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje Izvješća podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, u ime gradonačelnika, kao podnositelja 

Izvješća. 

U raspravi su sudjelovali vijećnica Marija Šegedin te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog 

zaključka: 

1. Prihvaća se Izvješće o gradonačelnika o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je većinom glasova (9 „za“, 5 „protiv“). 

Na određenje predsjednika Vijeća, održana je stanka, od 19.50 do 20.10 sati. 

 

5. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih   

                       nepogoda Grada Korčule za 2019. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Grada Korčule za 2019. godinu podnio je zamjenik gradonačelnika, ispred gradonačelnika kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnice Nika Silić Maroević i Marija Šegedin te zamjenik gradonačelnika. 

Repliku su imale vijećnice Nika Silić Maroević i Marija Šegedin, na izlaganje zamjenika gradonačelnika.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Korčule za 2019. godinu, u tekstu kako je predložen u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Korčule za 

2019. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

6. TOČKA – Prigovor Lea Bosnića „Bagatela“  na prijedlog Programa raspolaganja   

                       poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu 

Uvodno obrazloženje podnio je predsjednik Vijeća. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Nika Silić Maroević i Mirjana Blitvić te predsjednik Vijeća. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog 

zaključka: 
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1. Ne prihvaća se prigovor Lea Bosnića „Bagatela“ iz Blata na prijedlog Programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu, da se čest. zem. 314/162, 

314/163 i 314/164 k.o. Čara izuzmu iz Programa jer, kako podnositelj prigovora navodi, su u njegovom 

izvanknjižnom vlasništvu, a iz razloga što su navedene nekretnine upisane u vlasništvu i posjedu Republike 

Hrvatske, i kao takve su uključene u prijedlog Programa.   

2. Prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad 

Korčulu sačinjen je na temelju popisa poljoprivrednog zemljišta kojeg je Gradu Korčuli dostavila Državna 

geodetska uprava-Središnji ured iz Zagreba.  

3. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim   

                       zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčuli podnio je zamjenik gradonačelnika, ispred 

gradonačelnika kao predlagača.  

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o donošenju Programa 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Korčulu, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske za Grad Korčulu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 

„za“). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u        

                       gradu Korčula 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u 

gradu Korčula podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Tino Andrijić te predsjednik Vijeća. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o dopuni Odluke o 

određivanju imena ulica i trgova u gradu Korčula, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u gradu Korčula, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

9. TOČKA – Prijedlog za dodjelu kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule MNK „Sv.   

                       Antun“ 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu kolektivne nagrade Grada Korčule 

MNK „Sv. Antun“ podnijela je predsjednica Odbora Ivana Klisura Skokandić, ispred Odbora kao 

predlagača. 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Marija Šegedin (ispred kluba SDP/HSU). 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule MNK „Sv. Antun“, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule MNK „Sv. Antun“, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (13 „za“, 1 „suzdržan“). 

 

10. TOČKA – Prijedlog za dodjelu nagrade za životno djelo Grada Korčule gosp. Spasu   

                         Krajančiću 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu nagrade za životno djelo Grada 

Korčule gosp. Spasu Krajančiću podnijela je predsjednica Odbora Ivana Klisura Skokandić, ispred Odbora 

kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Nika Silić Maroević (ispred kluba SDP/HSU). 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade za životno 

djelo Grada Korčule gosp. Spasu Krajančiću, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule MNK „Sv. Antun“, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 
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11. TOČKA – Imenovanje Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda za   

                  područje Grada Korčule 

Ante Tvrdeić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, podnio je prijedlog ispred Odbora da se u 

Povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda za područje Grada Korčule imenuju: Mirjana Blitvić, 

za predsjednicu, Stojan Marelić, za zamjenika predsjednice, Nika Silić Maroević, za člana, Vlasta Biliš, za 

člana, Milan Vojinović, za člana, Mišo Biliš, za člana, i Ivan Blitvić, za člana.  

U raspravi je sudjelovao gradonačelnik. 

Drugih prijedloga nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda za područje Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, u sastavu kako je to predloženo od Odbora za izbor i imenovanje, na glasovanje. 

Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda za područje Grada 

Korčule, kako je predložen u radnom materijalu, u sastavu kako je to predloženo od strane Odbora za 

izbor i imenovanje, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

12. TOČKA – Odobrenje Gradskom muzeju za dodatno zapošljavanje kustosa i muzejskog   

                  tehničara 

Uvodno obrazloženje prijedloga za davanje prethodnog odobrenja Gradskom muzeju za dodatno 

zapošljavanje kustosa i muzejskog tehničara podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Tino Andrijić, Nika Silić Maroević, Tajana Grbin te 

gradonačelnik. 

Repliku su imali vijećnici Marija Šegedin i Tino Andrijić, na izlaganje gradonačelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog zaključka o davanju prethodnog 

odobrenja za dodatno zapošljavanje kustosa i muzejskog tehničara, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključak o davanju prethodnog odobrenja za dodatno zapošljavanje kustosa i muzejskog 

tehničara, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

13. TOČKA – Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2018. godinu 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin i Nika Silić Maroević te gradonačelnik. 

Repliku je imala vijećnica Marija Šegedin (na izlaganje gradonačelnika). 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća predložio je i stavio na glasovanje sljedeći prijedlog 

zaključka: 

1. Prima se na znanje Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2018. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

14. TOČKA – Izbor zamjenika predsjednice Odbora za proračun i financije 

Uvodno obrazloženje podnio je predsjednik Vijeća. 

Ante Tvrdeić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, podnio je ispred Odbora prijedlog da se Antun 

Borovina izabere za zamjenika predsjednice Odbora za proračun i financije. 

Rasprave nije bilo. 

Drugih prijedloga nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog rješenja o izboru Antuna Borovine za 

zamjenika predsjednice Odbora za proračun o financije, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Prijedlog rješenja o izboru Antuna Borovine za zamjenika predsjednice Odbora za proračun i financije, 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

15. TOČKA – Izbor člana Odbora za javna priznanja 
Uvodno obrazloženje podnio je predsjednik Vijeća. 

Ante Tvrdeić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, podnio je ispred Odbora prijedlog da se Antun 

Borovina izabere za člana Odbora za javna priznanja. 

Rasprave nije bilo. 

Drugih prijedloga nije bilo. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog rješenja o izboru Antuna Borovine za 

člana Odbora za javna priznanja, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog rješenja o izboru Antuna Borovine za člana Odbora za javna priznanja, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

Završeno u 21.45 sati. 

 

KLASA: 021-05/19-02/04 

URBROJ: 2138/01-19-01-2 

 

                                                                                                                                         PREDSJEDNIK 

                                                                                                                                    GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                    Marko Skokandić, ing.                                                                                                                                             


